

**T. C. CHARLEBOIS** Peintre-Decorateur  
**342 & 344 RUE SAINT-DENIS.**

**T. A. MORRISON & CO.**

Milton Pressed Brick	Waterous "Champion"
American Enameled Brick	Stone Crushing Plants
"Roman" Manufactured	Concrete Mixers
Building Stone and	Empire Rock Drills
Ornamental Terra Cotta	Reliance Hoisting Engines
Morrison Quarry Co's	High Speed Engines
Machine-Broken	Saw Mill Machinery
Clean-Screened	Road-Making Machinery
"Banc Rouge" Syenite	Steam Road Rollers
Concrete & Macadam Stone	Fire Appliances
Concrete Top Dressing	Waterous Fire Engines
Roofing Gravel	New and Second hand
Building Limestone	Contractor's Plant

**204 ST. JAMES STREET, MONTREAL.**  
 Bell Telephone Main 4532.



**Expropriations  
 annuelles de 1905**

**AVIS AUX CONTRIBUABLES.**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que les rôles de contribution foncière spéciale pour l'élargissement des rues suivantes :

- Avenue de l'Hôtel-de-Ville;
- Saint-David (ruelle);
- Logan;
- Mont-Royal (avenue).

sont complétés et sont maintenant déposés au bureau du soussigné, à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées comme sujettes au paiement de quelques taxe ou contribution foncière sont par le présent sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau, dans les trente jours de cette date, sans autre avis.

W. ROBB,  
*Trésorier de la Ville.*

BUREAU DU TRÉSORIER DE LA VILLE,  
 HÔTEL DE VILLE,  
 Montréal, 10 mai, 1905.



**Annual Expropriations of 1905**

**NOTICE TO RATEPAYERS.**

PUBLIC NOTICE is hereby given that the rolls of special assessment for the widening of the following streets :

- Avenue de l'Hôtel-de-Ville;
- David (St.) lane;
- Logan;
- Mount-Royal avenue,

are completed and are now deposited in the office of the undersigned at the City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for the payment of any tax or assessment, are required to pay the amount thereof to the undersigned, at his office, within thirty days from this date, without further notice.

W. ROBB,  
*City Treasurer.*

CITY TREASURER'S OFFICE,  
 CITY HALL,  
 Montreal, 10th May, 1905.



**RUE SAINT-LAURENT**

Dans l'instance de l'expropriation pour l'élargissement de la rue Saint-Laurent, depuis l'avenue des Pins jusqu'à l'avenue Mont-Royal, dans les quartiers Saint-Laurent et Saint-Jean-Baptiste, de la Ville de Montréal.

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que les commissaires dans l'instance de l'expropriation plus haut citée ont terminé les procédures d'évaluation et déposé leur rapport de telle évaluation, au bureau du soussigné, ainsi que le requiert la loi, et que vendredi, le vingt-sixième jour de mai courant, à dix heures et demie de l'avant-midi, ou aussitôt que conseil pourra être entendu, ledit rapport sera soumis à la Cour Supérieure, pour le District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant en division de pratique (chambre No 31), au palais de justice de cette Ville, pour être homologué.

L.-O. DAVID,  
*Greffier de la Ville.*

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,  
 HÔTEL DE VILLE,  
 Montréal, 9 mai, 1905.



**ST. LAWRENCE STREET**

In the matter of expropriation for the widening of St. Lawrence street, from Pine avenue to Mount-Royal avenue, in the St. Lawrence and St. Jean-Baptiste wards of the City of Montreal.

PUBLIC NOTICE is hereby given that the commissioners in the above mentioned matter of expropriation have completed the proceedings of appraisalment and deposited their report of such appraisalment in the office of the undersigned, as required by law, and that on Friday, the Twenty-sixth day of May instant, at half-past ten o'clock in the forenoon, or as soon as counsel can be heard, the said report will be submitted to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting in the Division of Practice (Room No. 31) at the Court House of this City, for homologation.

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*

CITY CLERK'S OFFICE,  
 CITY HALL,  
 Montreal, 9th May, 1905.